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بورصة قطر –التحليل الفني اليومي   

Daily Technical Trader – QATAR  

 

     

          

Thursday, May 30, 2024 

QE Index Overview  QE Index Daily Chart نظرة على المؤشر العام  الرسم البياني اليومي لمؤشر السوق 

  

After a temporary halt 

yesterday, the QE index 

continued its downtrend, 

closing the day below the 

9300 level. With this 

level breached today and 

the RSI trending 

downward, we might see 

a continued downtrend 

in the upcoming sessions 

unless the index closes 

above 9300. 

 

 

 

 

تجاه مؤشر بورصة قطر الااستمر  

 .توقف مؤقت يوم أمسبعد  الهابط

وأغلق المؤشر اليوم تحت مستوى 

هذا المستوى  اختراق وبعد. 9300

تجاه مؤشر القوة النسبية ااستمرار و

الاتجاه  استمرارنرى  وقدط، وبإلى اله

ما لم يتمكن  الهابط في جلسات القادمة

 المؤشر من الإغلاق فوق مستوى

9300. 

Expected Resistance Level: 

9,600 

 

Expected Support Level: 

9,300 

 QE Index Indicators  مؤشرات السوق 
 May 29 May 28 % ∆  
Index Last Close 9,279.1 9,376.9 (1.0)  للمؤشر العامآخر إقفال  

Value (QR mn) 496.9 397.4 25.0 )القيمة المتداولة )مليون ريال 

Exchange Market 

Cap. (QR bn) 
536.7 542.4 

 الاسهم لإجماليالقيمة السوقية  (1.1)
 )مليار ريال(

Volume (mn) 162.9 105.1 55.0 )حجم التداول )مليون سهم 

Number of Trans. 18,823 17,339 8.6 عدد العقود المنفذة 

Companies Traded 50 51 (2.0) عدد الشركات المتداولة 

Market Breadth 5:44 397.4 – عمق السوق 
 

 مستوى المقاومة المتوقع 
9600 

 مستوى الدعم المتوقع:
3009  

   

 

 

 

 



2 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Gulf Warehousing Co.  شركة الخليج للمخازن   
Stock Overview  2 Hour Chart ساعتين - بياني رسم السهم على نظرة    
GWCS has broken out of 

a small descending 

triangle, marked by a 

bullish marubozu candle. 

The stock is now 

hovering near its 

resistance level of 3.416. 

Should it close above this 

level, it could be a prime 

opportunity for a buy 

trade, targeting a price of 

3.500. The broader index 

may have closed in red, 

but GWCS finished in 

green, highlighting its 

strength. 

 

 

 

شركة الخليج للمخازن سهم سعر  اخترق 

نموذ  سااااااعر  يعرذ بنموذ   خاااار 

بوزو و، مسجلاً بشمعة مارالهابط المثلث

تداول الساااااهم الن بالقر  وي .الصاااااا دة

فإذا  .3.416 ند من مسااااااتوى المقاومة 

فإن تمكن من الاغلاق فوق هذا المستوى 

للدخول في  ذلك قد يشااكف فرصااة رةيسااية

ريال.  3.500بسفرء سسفدفد   صفقة  رفء  

 لسؤرففء  لر ق قد هىفا  لسلسفف  في وقد يكون 

خليج شااااركة ال  للون  لأحسء، إلا هن سفففففق

هغلق في  للون  لأخضفففففففء، سسفف  للمخااازن 

 .يركس قوده و سدةء ءه في  لسوق

Expected Target Price: 

QR 3.500 

 

Stop-Loss: QR 3.350 

 

 Last Px. التغير ∆% سعر الاقفال% Volume حجم التداول 

3.399 1.8 181,749 

   

 

Resistance/Support Level المقاومةالدعم /  مستوى 
 1st 2 الأولnd 3 الثانيrd الثالث  

Resistance 3.416 3.500 - مقاومة 

Support 3.300 3.280 - دعم 
 

 الاهداف السعرية المتوقع 
 ريال قطري 3.500

 

 3.350مستوى إيقاف الخسائر: 
 ريال قطري
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 التعريفات:

وددكون  وهي هحد طءق ءسق  لأسر ء علا طءية  ي ب ىي  قديس . يحدد  لءسق سرء  لافدد ح و لإغلاق وهعلا وهدىا سرء وصله  لسفق خلال فدءة سحددة. الشموع اليابانية:

صحيح ب لىسب  للرسر   لبيض  . للرسر   لركس ء  لإغلاق هقل سن سرء  لافدد ح و لإغلاق.  لرسر   لسلوى  درىي هن سرو  لافدد حلرسر  حيث ددحدد بسرء  لرسر  سن "سسق"  

فإن ركل  لرسر  له دلالات كثيءة سن  سدسء ء لادس ه  ، لي ب ىي  س  يسسا بـ "ظل"  لرسر  وهذ  لظل يحدد هعلا وهقل سرء وصله  لسفق خلال  لقدءة  لسطلوب . بصوءة ع س 

  لسفق هو  ىرك سه.

 وهذ  يةلل سن  حدس ل  ىخق ض  لسفق إلا سسدوي ت دىي . ،ين فيه علا  لرء   هكثء سن  لبيعك  لسدد ول لسسدوى  لذي يدوقع فيه هن ير ء وهو مستوى الدعم:

 وذلك يةلل سن  حدس ل  ءدق ع  لسفق  لا سسدوي ت هعلا. ،حيث يدوقع هن يةوق  لسدد ولون ب لبيع هكثء سن  لرء   ،وهو عكس سسدوى  لدعق مستوى المقاومة:

ء سدأخء في إعط   علاس ت  لبيع هو سدوسط حس بي يحسب سردل سرء  لسفق علا عدد سحدد سن  لقدء ت  لسخد ءة لفذ   لسبب يردبء هذ   لسؤر :المتوسط المتحرك البسيط

، دةليل حدة دةلب ت  لسرء أريءي لرء  .  لسدوسط ت  لسسدخدس  في دحليلى  دسدخدق هسر ء  لإغلاق. بركل ع ق، للسدوسط ت هغء ض  كثيءة، سثل هد ة لسرءف   دس ه  لسرء دو

  لسسدوي ت  لسحدسل  للدعق و لسة وس  وإلا غيء ذلك سن  لاسدخد س ت. و

 هققلت علا  ءدق ع سة بل عدد  لأسفق  لسدء سر  في دب دل يوق سرين.وء ق  لس لي   لدي دق دد ولف  ويريء إلا عدد  لأ سوق:عمق ال

سن ثلاث  سلاسل سكوى   دس ه وزخق هسر ء  لأسفق سن خلال سسسوع  حس ب ت دد ول يدل علا  لدغيء ت في قوة وهو سؤرء  (:MACDالمتوسط المتحرك التقارب / التباعد )

  لد ءيخي . زسىي  سحسوب  سن بي ى ت هسر ء  لإغلاق

سؤرء بين  لرء   هو  لبيع سن قبل  لسدد ولين. يدذبذب  ل سؤرء فىي ية ءن قوة دحءك سرء  لسفق خلال فدءة سريى  سح ول  سىه لدحديد ذءوة وهو(: RSIمؤشر القوة النسبية )

دءس  لسسدوي ت ذءوة  30دءس  بأن  لسرء قد وصل  لا سى طق ذءوة  لرء   ودحت  ل  70يردبء وصول  لسؤرء  لا قء   ت فوق  ل  ،بركل ع قدءس . و 100و ل  0 ل 

  لبيع.

ين س و لكدق سدةء   لحءك  سرء  لسفق حسب هرك ل سريى  يدق دد ولف  في وسط  لدحليل  لقىي. ودأدي هذه  لأىس ط  لسرءي  في هرك ل سخدلق  )سثل  لءه وهونمط / شكل الأسعار: 

   سن  لاسدخد س ت.دسدخدق  لأرك ل لدحديد  لادس ه ت  لسحدسل  لحءك   لسفق هو  ىرك سف  وىة ط  لدخول و لخءوج وغيءهو لسثلث ت، و لأعلاق،  لخ(. و

هي  لخطوط  لأفةي   لدي دريء إلا  لسى طق  لسدوقر  للدعق هو  لسة وس  لسرء  لسفق علا و ،لق  لءي ضي ت ليوى ءدو فيبوى دريىسبت هذه  لاىسح ب ت لر  انسحابات فيبوناتشي:

 %61.8, %50.0, %38.2, %23.6 ت  لسحدسل  للحءك   لس بة  لذلك  لسفق وهي هس س حءك   لأسر ء  لس بة . دسدخدق  لسسدوي ت  لد لي  للسفق كأهق سسدوي ت  لاىسح ب

 سن هسز    لحءك   لس بة . %100.0وسسدوى  ل 

هقل سرء وهعلا سرء وهذ  سخدل  دس س  للاىسح ب ت  لسذكوءة هعلاه. لفذ   لسحوء حس ب ت سريى  سن سرء  لإغلاق سع  مستويات الدعم والمقاومة البينية:محور فيبوناتشي و

 سة وس  بيىي  سدوقر  للدد ول  ليوسي.لس بق يسدخلص سىف  سسدوي ت دعق ولليوق  
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Definitions 
 

Candlestick: A chart that displays the high, low, opening and closing prices for a security in a single period. The body of the candle is made up by 

the opening and the closing prices, i.e., the taller the body the greater the range between these two prices and vice versa. A colored candle denotes 

a closing price that is lower than the opening price, while a white candle shows the opposite. The candlestick's shadows or wicks show the period's 

high and low prices and how they compare to the opening and closing price. In general, the shape of the candle will vary upon the positions of the 

period's high, low, opening and closing prices. 

Support: A level that could cause more buyers to step in in order to prevent the security from falling or causing the security price to head higher.  

Resistance: An inverse of a support level. A resistance area or level could cause more sellers to step in in order to prevent the security from rising 

or causing the security price to head lower.  

SMA (Simple Moving Average): Is an arithmetic average, which calculates the average price of a security over a defined number of periods and is 

thus considered a lagging indicator. SMAs used in our analysis refer to closing prices. In general, SMAs serve many purposes, such as a smoothing 

tool, an indicative price direction and potential support/resistance levels. 

Market Breadth: Breadth indicates the number of securities that have closed higher vs. the number of decliners in a particular exchange.  

MACD (Moving Average Convergence/Divergence): Is a trading indicator, which shows changes in the strength, direction, momentum and 

duration of a trend in a stock's price through a collection of three-time series calculated from historical closing price data. 

RSI (Relative Strength Index): Is a momentum indicator that compares a security’s price gains to its losses for a predetermined number of periods 

(we generally use 14 periods). The RSI attempts to point out how a security, in relative terms, is in the overbought/oversold zone. Securities with 

a RSI above 70 could be considered as overbought, and below 30 could be considered as oversold.  

Pattern/Formation: Is a graphical presentation of a security’s price activity over a certain period of time. Formations come in different shapes (such 

as, head & shoulders, triangles, flags, and so on). They can be used to identify potential trends, reversal of trends, price targets, entry and exit 

points, etc. 

Fibonacci Retracements: Are horizontal lines that indicate expected areas of support/resistance for a security based on a predetermined price 

movement. These levels are usually indicated by Fibonacci ratios of 23.6%, 38.2%, 50.0%, 61.8% and 100% from that particular movement. 

Fibonacci Pivot and Intraday Support/Resistance: A Pivot Point is generally used to formulate expected future support/resistance levels. From the 

base Pivot Point, Fibonacci multiples of the high-low differential are added to form resistance levels and subtracted to form support levels. 
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Tel: (+974) 4476 6533 
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